
فرمانده کل سپاه تاکید کرد: این ایده که آمریکا با خروج از برجام ایران را 
پای میز مذاکره برگرداند صرفا یک تخلف و خیال است.

سرلشکر پاسدار محمدعلی جعفری فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی صبح دیروز )سه شنبه( در اجلاسیه نهایی کنگره 2000 شهید استان 
خراسان جنوبی ضمن گرامیداشت یاد همه شهیدان دفاع مقدس، شهدای انقلاب 
اسلامی، شهدای مدافع حرم و شهدای راه امنیت، اظهار داشت: به روح بلند و 
ملکوتی حضرت امام )ره( بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران و معمار کبیر انقلاب 
اسلامی درود فرستاده و از ارواح طیبه همه شهیدان استمداد می طلبیم ما را 

در پیمودن راه شان و محقق ساختن اهداف والای انقلاب اسلامی یاری کنند.
وی با بیان اینکه همواره به یاد شهدا و استفاده از فیض و برکت و عنایت 
همه شهیدان به ویژه شهیدان مخلص این دیار که هم در انقلاب اسلامی و هم 
در دوران دفاع مقدس و دفاع از انقلاب اسلامی در عرصه های امنیت وغیره  جان 
خودشان را تقدیم کردند، نیاز داریم، افزود: تقدیم  کردن 2 هزار شهید و بیش 
از 4 هزار جانباز از سوی استانی که جمعیتی زیر یک میلیون نفر دارد، نسبت 
بسیار زیادی بوده که نشان دهنده بارز ایمان و ولایت مداری مردم شهیدپرور 

استان خراسان جنوبی است.
فرمانده کل سپاه با تاکید بر اینکه مطلب که به برکت خون شهدا این معنا و 
این معرفت و ایمان و اصالت هر روز عمق بیشتری بگیرد و استان شما نخستین 
استان در ولایتمداری و دفاع از ارزش های نظام اسلامی است و ان شاءالله همیشه 
همین مقام اول را حفظ کند، گفت: بر اساس آخرین نظرسنجی در مهر ماه 
استان خراسان  جنوبی دارای مقام اول در دفاع از ارزش های انقلاب اسلامی، 
ولایت، راه مقاومت و ایستادگی و پشتیبانی نظام و اهداف والای انقلاب اسلامی 
است و در میان استان ها بالاترین حمایت و پشتیبانی مربوط به استان شماست, 
از همین حیث باید به این رتبه و مقام افتخار کرده و انشاءالله همیشه آن را در 

طول تاریخ انقلاب اسلامی حفظ کنید.
سرلشکر جعفری ضمن اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری نسبت به 
شهدا و ارزش و ارزش گذاری یاد شهیدان و این جلسات باشکوه، خاطرنشان 

انقلاب  معظم  رهبر  خراسان جنوبی  و  قزوین  شهیدای  کنگره   2 در  کرد:  
بود که  این   فرمودند  نکته ای که  ارتباط داشتند. نخستین  این  در  بیاناتی 
برگزاری جلسات یادواره شهیدان در ادامه همان شهادت است همان طور 
که حضرت زینب)س( ادامه دهنده راه سید و سالار شهیدان امام حسین)ع( 
بنابراین  می ماند.  ابتر  عاشورایی  و  زینبی  حرکت  آن  نبود  اگر  و  بودند 
برگزاری این چنین جلساتی ادامه راه شهیدان است و قدر این جلسات و 

این نشست ها را باید بدانید.
وی با بیان اینکه روز به روز باید یاد شهدا و تکرار نام شهدا در جامعه ما 
رواج پیدا کند و اگر این شد آن وقت مسئله شهادت در جامعه ماندگار خواهد 
شد و در چنین جامعه ای دیگر شکست وجود نخواهد داشت، تصریح کرد: شهدا 
تا زنده هستند با تن خودشان از اسلام دفاع می کنند و وقتی شهید شدند با 
جان خودشان بشارت به جامعه مومنین می دهند. نباید هیچ گاه از تهدیدها و 
فشارها و سختی ها بهراسید بلکه باید راه استقامت و پایداری را ادامه داده و هیچ 

اندوهی به دل خودتان راه ندهید.
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ادامه داد: نطق شهدا بعد از 
شهیدشدن شان باز می شود و لاکن ما نباید گوشمان سنگین باشد بلکه مهم 
این بوده که بشنویم این صدا را چراکه خدای متعال در ندای شهدا اثر گذاشته 
و حرف و پیام آن ها روی دل ها اثر کرده و دل ها را منقلب می کند ولی ما و یا 

برخی مسئولان ما باید دقیق تر این را نگاه کنیم.
سرلشکر جعفری اضافه کرد: برخی از مسئولان ما گوش شان سنگین است 
و این پیام ها را درست نمی شنوند، اگر این پیام ها و صداها به درستی شنیده شود 
گرایش به دشمن، آمریکا و غرب رخت بر خواهد بست؛ این ضعف هایی که شما 
مشاهده می کنید ناشی از این موضوع بوده که این پیام ها را نمی شنویم چراکه 

اگر بشنویم روحیه ها قوی و حرکت جدی خواهد شد.
ایران  با اشاره به اینکه امروز آنچه در جامعه  وی در ادامه سخنانش 
معنوی  حیات  داشت:  ابراز  است،  معنوی«  »حیات  می زند  موج  اسلامی 
و  آرمان ها  به سمت  حرکت  هدف داری  هویت،  احساس  روحیه،  به معنای 

از  به معنای خسته نشدن  آینده است. حیات معنوی  به  امید  و  توقف  عدم 
سختی ها و مقاومت و ایستادگی و ادامه دادن این راه الهی است که امروز 

شاهدیم در ایران اسلامی موج می زند.
فرمانده کل سپاه افزود: با همه مشکلاتی که در جامعه وجود دارد اما به 
برکت خون شهیدان این حیات معنوی استمرار پیدا کرده و دشمنان را به خاک 
مذلت نشانده و هرچه تلاش می کنند که این مردم را خسته کنند و جمهوری 
اسلامی را به شکست کشانده و یا وادار به تسلیم و عقب نشینی کنند، نمی توانند. 
این نقش مردم در جامعه اسلام در حرکت اسلامی و در انقلاب اسلامی و ضامن 
بقای جمهوری اسلامی است. خون شهیدان و راه شهیدان ضمانت کننده این 

راه الهی است.
سرلشکر جعفری با تاکید بر اینکه امروز ملت ایران در جهان پرچمدار 
چنین حرکتی در این مسیر الهی است و بسیاری از کشورهای دیگر در حال 
الگوگیری از ایران اسلامی در مقاومت و ایستادگی در برابر نظام سلطه و استکبار 
این راه و خون شهدا بقای  جهانی هستند، بیان داشت: بزرگترین دستاورد 
انقلاب اسلامی در منطقه و جهان است. در جامعه ای که مسئله شهادت ماندگار 

باشد دیگر شکست وجود نخواهد داشت.
وی تاکید کرد: نکته ای که امروز شاهدیم و مقام عظمای ولایت نیز اعلام 
کردند این بود که اقتدار و هیمنه آمریکای امروز ضعیف تر از آمریکای  چهار دهه 
قبل است؛ قدرت آمریکا رو به افول و زوال است. امروز این نکات و دستاوردها نه 
تنها از زبان مسئولان جمهوری اسلامی و زبان مبارک مقام معظم رهبری بیان 
می شود بلکه دشمنان هم به این نکات اقرار می کنند و تقریباً از فشار، مبارزه و 

تهدید علیه ایران اسلامی و انقلاب اسلامی ناامید شدند.
بر اساس این گزارش، فرمانده کل سپاه در بخش دیگری از سخنانش 
با تاکید براینکه خواسته های ترامپ آرزوهایی است که مطلقاً قابل تحقق 
نیست، اظهار داشت: چیزی در تاریخ نیست که نشان دهد ایران در برابر 
خواسته های آمریکا حتی با وجود فشار سنگین اقتصادی تسلیم شود؛ این 

بزرگترین درس امروز برای ملت های تحت ستم است .

فرماندهکلسپاه:آمریکاخیالکردباخروجازبرجامایرانپایمیزمذاکرهبرمیگردد
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سرمقاله

  مصطفی داننده
روزنامه نگار

 از خرید آجیل شب یلدا عقب نیفتیم 
خدای ناکرده! 

با این وضعیت و رفتار ما به عنوان خریدار و آنها به عنوان فروشــنده، ارزانی، جن 
می شود وما بسم الله. 

صف مردم برای خریدن پسته شب یلدا. این تیتر را که خواندم، گفتم شاید از این 
خبرهای ساختگی یا طنز است. متن خبر و عکس آن را که دیدم،  معلوم شد خبر راست 
راست است. واقعا برخی از مردم در تهران برای خرید پسته صف ایستاده اند. یاللعجب.

دیگر چه می شود نوشت و چه می شود گفت؟ پسته نان شب بود یا اینکه نخریدن 
آن باعث می شد سرمایه مان نصف شود؟

با این رفتارهای ما انتظار هم داریم که قیمت ها پایین هم بیاید؟ ما که در هر شرایطی 
می خریم حتی اگر پســته 200 هزار تومانی باشد، چگونه از فروشنده ها می خواهیم 
قیمت های خود را پایین بیاورنــد و کمی به مردم رحم کنند. خیلی ها در این جامعه 

به دنبال سود هستند و این خریدن های ما، آنها را قلقک می دهد برای سود بیشتر.
در شرایط خاص می شود سنت ها را هم زیر پا گذاشت. آجیل خوردن در شب یلدا 
یک رسم است. آنهم آجیل شیرین که پسته آنچنان نقش مهمی در آن ندارد اما آیا به 
خاطر این رسم، باید همه چیز را زیر پا بگذاریم. آیا باید با رفتارهای خود به کسانی که 
دستی در آتش گرانی ها دارند و با خود فکر کنند ما هر کالایی را با هر قیمتی به مردم 

بدهیم، آنها می خرند پس پیش بسوی قیمت های نجومی.
یکی از خریداران پســته درباره علت ایستادنش در این صف می گوید: »قرار است 
برای تازه عروسم »شب چله ای« ببریم و اگر این هفته آجیل نخرم، حتما تا هفته دیگر 

گران تر می شود.«
خوب شــب چله ای نبرید. با شــب چله ای که در آن آجیل نباشــد، دختر و پسر 
خوشبخت نمی شوند؟ به خاطر همین رسم  هاســت که امروز جوانان از ازدواج فرار 
می کنند. این رســم هایی که فقط برای دختر و پسر خرج می تراشد و باعث می شود 

آنها در ابتدای زندگی خود با کوهی از قرض و وام روبرو شوند؛ چرا؟ چون رسم است.
این که گوشه ای بنشینیم و منتظر باشیم قیمت ها پایین بیاید، یک اشتباه بزرگ 
تاریخی است. قیمت ها، پایین نمی آید. با این هجوم ما به بازار که اصلا پایین نمی آید. 
باید چانه زنی را از پایین شروع کنیم. ما نباید بخریم. وقتی بدو بدو، خودرو ثبت نام 
می کنیم، انتظار داریم خودرو ساز به خاطر چشم و ابروی قشنگ ما، قیمت ها را پایین 

بیاورد؟ یا شرکت های لبنیاتی هر روز شیر خود را به یک قیمت نفروشند؟
مقصر دقیقا ما هستیم. مایی که حتی حاضر نیستیم از آجیل شب یلدا هم چشم 
پوشی کنیم. کارمان شده است در فضای مجازی برای هم پیام فرستادن که در فرنگ، 
شیر گران شده بود، مردم نخریدند و ارزان شد اما وقتی پای عمل می رسد چند زنبیل 
در صف خرید پسته می گذاریم که مبادا گران شود و دست ما به پسته، بادام و گردو 

نرسد.
با این وضعیت و رفتار ما به عنوان خریدار و آنها به عنوان فروشــنده، ارزانی، جن 

می شود وما بسم الله.

وزیراطلاعات:هدفحرکتتروریستیچابهار
ضربهاقتصادیبود

با  چابهار  تروریستی  حرکت  در  دشمن  عناصر  کرد:  تصریح  اطلاعات  وزیر 
اطلاع  پایگاه  گزارش  شدند.به  عمل  وارد  منطقه  این  به  اقتصادی  ضربه  هدف 
رسانی این وزارتخانه، حجت الاسلام و المسلمین سید محمود علوی در نشست 
شورای اداری استان البرز با اشاره به اینکه یکی از اهداف سرویسهای جاسوسی 
برای ضربه زدن به نظام اسلامی آسیب رساندن به روان انسان هاست گفت: حفظ 
امنیت و آرامش مردم مهمترین هدف وزارت اطلاعات است و این حق طبیعی 
مردم است که امنیت آنان تأمین شود.وی اظهار داشت: امنیت و توجه به کرامت 
انسانی بسیار مهم است و اگر کرامت انسان ها حفظ شود، سراغ کار خلاف نمی 
روند.علوی افزود: اگر این فرهنگ در جامعه اجرا شود جامعه بیمه خواهد شد و 
امروز با رفتار درست از قبیل پرهیز از دروغ گویی، تهمت و حرمت شکنی می 
توان بسیاری از ارزشهای اخلاقی و انقلابی را در جامعه اجرا کرد. وزیر اطلاعات 
با  بودیم که عناصر دشمن  تروریستی در چابهار  شاهد حرکت  اخیراً  داد:  ادامه 
فعالیت  اضافه کرد:  وارد عمل شدند.علوی  این منطقه  به  اقتصادی  هدف ضربه 
های صورت گرفته در مبارزه با تروریسم از سال 92 تاکنون بیشتر بوده و بسیاری 
از اقدامات تروریستی با تلاش سربازان گمنام امام زمان )عج( شناسایی و خنثی 
پیچیده  های  روش  با  اکنون  ها  شد:تروریست  یادآور  اطلاعات  است.وزیر  شده 
امام زمان )عج ( همواره  این سربازان گمنام  با وجود  اطلاعاتی عمل می کنند 
موفق عمل کرده اند و هیچ کشوری در دنیا چنین سرویس اطلاعاتی موفق مانند 
ایران اسلامی ندارد.وی اضافه کرد: جامعه اطلاعاتی اعم از سپاه ، بسیج، ناجا، قوه 
قضائیه و نیروهای مسلح تحت فرماندهی هوشمندانه مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی(، در قامت پنجه امنیتی به صورت یک مشت درآمده و بر فرق دشمن وارد 

آمده اند.

ترامپازاستیضاحخودنگراناست
در  اگر  کنونی،  برهه  در  که  است  مطمئن  ترامپ  گفته  دیگر  منبع  یک 
نخواهد کرد. چون  را محکوم  او  استیضاح شود، مجلس سنا  نمایندگان  مجلس 

جمهوریخواهان در مجلس سنا اکثریت هستند. 
یک منبع نزدیک به دونالد ترامپ، رئیس جمهور آمریکا، به شبکه سی ان ان 
بر مجلس  استیضاح خود در صورت سیطره دمکرات ها  احتمال  از  ترامپ  گفته 
نمایندگان ابراز نگرانی کرده است. او استیضاح را یک »امکان واقعی« می داند، اما 
مطمئن نیست که این اتفاق رخ دهد.یک منبع دیگر نزدیک به کاخ سفید به این 
شبکه گفته دستیاران دفتر ترامپ معتقدند که تنها مسئله ای که ممکن است در 
فرآیند استیضاح به آن استناد شود، تخطی های مالی ستاد انتخاباتی ترامپ است. 
تخطی هایی که با پرداخت های مایکل کوهن، وکیل سابق ترامپ، به معشوقه های 

ادعایی ترامپ مرتبط است.
در روز های اخیر، در پی افشاگری های دادستان های منطقه جنوب نیویورک 
این  در  است.  شده  بیشتر  استیضاح  درباره  حرف وحدیث ها  ترامپ،  تیم  علیه 
به  کوهن  که  کرده اند  ادعا  مستقیما  بار  نخستین  برای  دادستان ها  افشاگری ها، 

دستور ترامپ در تبلیغات انتخاباتی سال 20۱۶ قانون را نقض کرده است.
دمکرات ها ادعا می کنند که ترامپ یک جرم سزاوار استیضاح مرتکب شده 
و باید پس از تمام شدن دوره ریاست جمهوری اش به زندان افکنده شود. جری 
نادلر، رئیس آینده کمیته قضایی مجلس نمایندگان، روز یکشنبه گفته اگر ادعا ها 
کریس  بود.  خواهد  استیضاح«  سزاوار  »جرایم  مثابه  به  شود،  ثابت  ترامپ  علیه 
دوره  از  پس  است  ممکن  ترامپ  گفته  دوشنبه  روز  هم  دمکرات،  سناتور  کونز، 

ریاست جمهوری اش متهم شود.
کوهن در سپتامبر گذشته در دادگاه برای نخستین بار ادعا کرد که از جانب 
ترامپ به او دستور داده شده که به دو زن، استورمی دانیلز و کارن مک دوگال، 
پول هایی پرداخت کند. دادستان ها هم این ادعا ها را تایید کردند و خواستار صدور 
یک حکم سنگین برای کوهن شدند.در حال حاضر، مقامات کاخ سفید، معتقد 
نیستند که تحقیقات رابرت مولر درباره تبانی احتمالی ترامپ، به استیضاح منتهی 
برای  ترامپ،  با تخلفات مالی ستاد  این مقامات، مسائل مرتبط  از دیدگاه  شود. 

بسیج کردن دو حزب علیه ترامپ و استیضاح او کافی نیست.
در  اگر  کنونی،  برهه  در  که  است  مطمئن  ترامپ  گفته  دیگر  منبع  یک 
نخواهد کرد. چون  را محکوم  او  استیضاح شود، مجلس سنا  نمایندگان  مجلس 

جمهوریخواهان در مجلس سنا اکثریت هستند.

بروز رسانی قیمت خودرو؛ اقدامی دیرهنگام
فعالان قطعه سازی معتقدند حرکتی که برخی خودروسازان با تعدیل 
و بروز رسانی قیمت ها آغاز کرده اند باید دستکم از تیرماه امسال کلید 
می خورد زیرا این تعلل تاکنون به سود دلالان بوده و برای خودروسازان 
و مشتریان نتیجه ای جز زیان نداشته است.ایران خودرو چند روز پیش در 
اطلاعیه ای از »فروش تحویل فوری چهار محصول« این شرکت با قیمت 
های جدید خبر داده و اعلام کرده بود که از روز شنبه هفته جاری این فروش 
فوری کلید خورد. براساس این اطلاعیه، چهار محصول شامل تندر پیکاپ با 

قیمت 77 میلیون تومان، وانت آریسان با قیمت 3۶ میلیون تومان...
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یک سوزن به حناچی، یک جوال دوز به خودمان
اسم و رسم کمپین سه شنبه های بدون خوردو 
آن قدر فراگیر است که دیگر نیازی به معرفی نیست. 
شهروند و مسئول ندارد؛ آن ها که ذره ای دغدغه هوای 
آلوده را دارند حتی اگر شده برای یک روز به این کمپین 
می پیوندند تا شاید به سهم خود قدمی برای کاهش 
به آن ها که تصمیم  از آن  تر  بردارند و مهم  آلودگی 
تولید  اقتصادی  صرفه  از  توان  می  که  بگویند  گیراند 
خودرو چشم پوشید و به حمل و نقل پاک توجه کرد.  

استفاده مدیران ارشد از وسایل حمل و نقل عمومی 
به ویژه دوچرخه، در دنیا چیز عجیب و غریبی نیست، 
بسیاری از ما »بوریس جانسون« شهردار پیشین لندن را 
به خاطر استفاده مستمر از دوچرخه در زمان حضورش 
در شهرداری می شناسیم و احتمالاً هر بار که عکس 
یا خبرش را دیدیم غبطه خوردیم که چرا مسئولان ما 
حاضر نیستند به کمپین های محیط زیستی بپیوندند. 
شاید حسرت هایی که خوردیم جواب داد و بالاخره در 
سال های اخیر برخی از مسئولان از جمله شهردار سابق 
اصفهان تجربه یک روز دوچرخه سواری با لباس رسمی 

را در کارنامه خود ثبت کردند.
فراگیری کمپین سه شنبه های بدون خودرو در 
افکار عمومی، خواه ناخواه به شکل گیری مطالباتی دامن 
پایتخت  ویژه  به  اینکه چرا شهرهای کشور  مانند  زد؛ 
برای دوچرخه سواری شهروندان مناسب سازی نشده 
اند و چرا یکی از مدیران ارشد شهرداری به خود زحمت 

دوچرخه سواری حتی برای یک روز را نمی دهد؟ 
واکنش در برابر این انتقادها معمولاً سکوت بود، تا آن 
که پیروز حناچی که به تازگی کلیددار بهشت شده است، 
در یکی از نخستین جلسه های خود اعلام کرد که به این 

کمپین می پیوندد. از آن روز تا به حال نیز سه روز را با 
وسایل حمل و نقل عمومی در خیابان های شهر تردد کرد. 
این اتفاق آن قدر برای بعضی ها عجیب و غریب 
بود که از انتقادهای معمول مانند اینکه این رفتار نوعی 
عوام گرایی یا پوپولیسم است، گذشتند و انگشت اشاره 

را سمت دوچرخه گرفتند. 
بله! دوچرخه ای که حناچی با آن صبح و شب در 
خیابان ها تردد کرد، دوچرخه ای برقی بود که قیمت 
آن بین ۶ تا 8 میلیون تومان تخمین زده می شود، اما 
چرا این اتفاق عجیب است آن هم زمانی که ارزان ترین 
قیمت خودروی داخلی 40 میلیون تومان است و مردم 
برای پیش خرید آن ساعت ها در انتظار باز شدن سایت 
می مانند و دست آخر تنها »زرنگ ها« موفق به ثبت نام 
می شوند. مهم تر از آن چرا آن ها که این نقد را مطرح 
می کنند، نمی پرسند دلیل انتخاب دوچرخه برقی از 

سوی حناچی چه بود؟
لحظاتی سوار دوچرخه و عکس، تمام!

که  آن  از  پیش  قبل،  ها  سال  از  درویش  محمد 
مدیرکل مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط 
زیست شود، دغدغه حمل و نقل پاک را داشت و حالا 
هم همچنان تک تک مسئولان را برای غفلت از بحث 
دوچرخه سواری پای میز محاکمه نزد مردم می کشاند. 
او که این روزها هیچ نام و عنوان دولتی را به دوش 
نمی کشد و تنها فعال محیط زیست است، در گفت و گو 
با اخبار صنعت دلایل استفاده حناچی از دوچرخه برقی 
که  کنیم  زندگی می  »در شهری  کند:  تشریح می  را 
محورهای اصلی شمالی و جنوبی آن تغییرات ارتفاعی 
محسوسی دارد به طوری که از جنوبی ترین تا شمالی 
ترین نقطه تهران حدود ۶00 متر اختلاف ارتفاع وجود 
دارد و در این شرایط اگر بخواهیم دوچرخه سواری را 

به عنوان یک مد کارآمد حمل و نقلی توصیه کنیم باید 
توصیه هایشان رنگ و بوی عملی داشته باشد.«

درویش معتقد است هرگز یک شهروند نمی تواند با 
دوچرخه های معمولی به راحتی در خیابان های شهر تردد 
کند و اتفاقاً انتخاب دوچرخه برقی از سوی شهردار تهران 
نشان می دهد که تصمیم نداشت کار نمادین انجام دهد. 

لحظاتی  توانست  می  حناچی  گوید  می  درویش 
سوار دوچرخه معمولی شود، عکس بگیرد و دوباره در بر 
همان پاشنه قبل بچرخد، اما نچرخید: »شهردار تهران 
از دوچرخه ای استفاده کرد که در مسیر بازگشت به 
خانه بتواند سربالایی را به راحتی طی کند. در واقع، نه 
تنها برای حناچی، بلکه برای تمام کسانی که از دوچرخه 
به عنوان وسیله حمل و نقل استفاده می کنند، مسئله 
شیب خیابان ها و استفاده از دوچرخه متناسب با این 

شرایط مهم است.«
ساخت دوچرخه برقی از ناو سخت تر نیست

دوچرخه برقی گران است و کیست این را نداند 
که با پول آن می توان چند دوچرخه معمولی خرید، 
اما خوب است گاهی قیمت دوچرخه را نسبت به سایر 
وسایل حمل و نقلی مقایسه کنیم. قیمت دوچرخه ای 
که حناچی با آن به سه شنبه های بدون خودرو پیوست 
تقریباً یک پنجم ارزان ترین خودروی تولید داخل است. 
زمانی که این آمار را در کنار آمار سکونت دو میلیون 
خانوار در این شهر و وجود 4 میلیون خودرو می گذاریم 
خودرو  دو  تهرانی  خانوار  هر  سهم  متوسط  طور  )به 
است(، متوجه می شویم آن چه موجب شده مردم به 
سمت خرید دوچرخه برقی نروند، الزاما قیمت نیست 

بلکه عدم فرهنگ سازی است.

ایجاد ۲۷۰هزار فرصت شغلی جدید
تفاهم نامه همکاری مشترک بین وزارت صنعت ، معدن وتجارت و 
سازمان برنامه و بودجه کشور در راستای ایجاد 270هزار فرصت شغلی 
اعتبار بین رحمانی وزیر صنعت و  با اختصاص 2۱ هزار میلیارد تومان 
نوبخت ، رییس سازمان برنامه و بودجه کشور منعقد شد.تکمیل 2هزار 
و ۶۶ واحد صنعتی و معدنی با ۶0 درصد پیشرفت فیزیکی و ایجاد بیش 
از ۱30 هزار فرصت شغلی از جمله برنامه های مورد تاکید در این تفاهم 
است.بازسازی و نوسازی 2هزارو ۱۶5 واحد صنعتی ، معدنی و صنوف که 

زیر ظرفیت مشغول به کار هستند نیز...

 آیین نامه حذف یارانه 
پردرآمد ها به هیئت دولت رفت

رئیس سازمان برنامه با تأکید بر اینکه حذف یارانه پردرآمدها به صورت سلیقه ای 
نخواهد بود، گفت: آیین نامه اجرایی این اقدام، در سازمان برنامه تدوین و به تصویب هیئت 
وزیران خواهد رسید. محمدباقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور در خصوص 
ساز و کار حذف افراد پردرآمد از صف یارانه بگیران اظهار کرد: سال آینده نیز مشابه سال 
جاری برای خانوار هایی که استحقاق دریافت یارانه را دارند 45 هزار و 500 تومان در هر 

ماه باید پرداخت کنیم...


